
Raadadviescommissie Welzijn
(17549\.....)

BESLUITENLIJST
Datum : dinsdag 25 februari 2014
Tijd : 19.30 uur
Plaats : raadzaal gemeentehuis Neerijnen

Aanwezig : de heer C. Nijhoff (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg (raadslid GBN),
mevrouw M.J. Van de Logt (burgercommissielid GBN), de heer H.J. Verseijl 
(onafhankelijk raadslid), de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer G.J. Van
Weelden (raadslid SGP), de heer H.P. van Tuijl (burgercommissielid SGP), de heer J.
Stern (burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), de heer B.
Koolhaas (burgercommissielid LB), de heer drs. E.J. van Tellingen (onafhankelijk
raadslid VT), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer drs. J. Krook
(wethouder), de heer ing. H.A. Verwoert (wethouder) en de heer T. Kool (wethouder).

Afwezig : de heer J.A. Kapelle (burgercommissielid VVD) en mevrouw H.B. Challik (raadslid
 PvdA).

Nr. Omschrijving agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. Er is 
een bericht van verhindering binnengekomen van de heer Kapelle (VVD) en 
mevrouw Challik (PvdA).

2. Spreekrecht burgers

In deze vergadering is geen gebruik gemaakt van het spreekrecht.

3. Vaststelling agenda

De voorzitter stelt voor om de gestelde raadsvragen van de heer Van het Hoofd 
(CDN) over de huisvesting van de corsoclub Neerijnen te behandelen bij agendapunt 
6, de mededelingen.
De commissieleden kunnen zich hierin vinden.

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

4. Besluitenlijst van de vergadering van 14 januari 2014 (inclusief Lijst toezeggingen)

Mevrouw Van Kuilenburg vraagt op bladzijde 3 naar de (mogelijke) inzet van de 
jongerenwerker. Hierop heeft ze antwoordt gehad dat Neerijnen geen jongerenwerker 
meer in dienst heeft, is wegbezuinigd. Ze vraagt nu, hoe de (hang-)jongeren 's avonds 
nu opvang wordt geboden.
Wethouder Verwoert geeft aan dat er bij calamiteiten nog een beperkt budget 
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beschikbaar is. Die op aanvraag van ouders, school, politie of combinatiefunctionaris 
kan worden ingezet.
Wethouder Krook vult aan dat ook een beroep kan worden gedaan op de € 40.000,= 
subsidie die we jaarlijks ontvangen op de inzet van de combinatiefunctionaris.

De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

5. Lijst ingekomen stukken

Advies De lijst ingekomen stukken kan voor wat betreft de raadadviescommissie Welzijn als  
hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.

6. Mededelingen
• portefeuillehouders
• Regio Rivierenland (programmaraden/algemeen bestuur)
• commissieleden

Wethouder Verwoert meld dat er in december 2013 een brief is binnengekomen van 
Stichting Fluvium, waarin zij verzoekt aan uw raad om leden te benoemen in de Raad 
van Toezicht Stichting Fluvium en mevrouw Burlet (directrice Fluvium) te benoemen 
als bestuurder van Stichting Fluvium. Die brief is helaas blijven liggen in de 
organisatie en het betrfet hier slechts een formaliteit. In samenspraak met de 
raadsgriffier zal de benoeming nog in de  raadsvergadering van 25 maart 2014 
(afscheidsvergadering raadsleden) worden geagendeerd.

Wethouder Kool gaat in op de gestelde raadsvragen van de heer Van het Hoofd over 
de gevolgen voor de huisvesting van de corsoclub Neerijnen bij een (mogelijke) 
verkoop van de gemeentewerkplaats te Varik. Dit jaar kan de corsoclub zeker gebruik 
maken van de loods en de steiger. Doordat zich gegadigden bij het college hebben 
gemeld voor (mogelijke) koop van het pand heeft het college een makelaar deze laten 
taxeren. De taxatie komt uit op € 130.000,= en verkoop aan die gegadigden, met 
gebruik door de corsoclub zeker dit jaar was geen beletsel. Het college draagt de 
corsoclub een warm hart toe en daagt de corsoclub daarom uit samen met het college 
naar een geschikte oplossing te zoeken voor huisvesting op de langere termijn. Mocht 
verkoop op deze wijze niet mogelijk zijn en brengt een alternatieve huisvesting van 
de corsoclub financiele consequenties met zich mee, dan zal het college eerst terug 
komen bij de raad.
De heer Van het Hoofd vraagt of de verkoop van de gemeentewerkplaats Varik een 
unaniem collegebesluit is geweest.
De heer Stern geeft aan dat zijn partij van het college verlangd dat het voortbestaan 
van de corsoclub wordt gegarandeerd. Met andere woorden: wat is het de gemeente 
waard om de corsoclub te behouden uit oogpunt van promotie voor onze mooie 
gemeente bij de fruitcorso.
De heer Van Tellingen zegt verbaasd te zijn over het antwoord van de wethouder. De 
verkoop van de loods is begrijpelijk als de gemeente er geen gebruik meer van maakt, 
maar dan dien je de huidige huurders wel zekerheid te geven op een gunstig vervolg. 
Dus eerst overleg voeren met de gebruikers, ze zijn daar immers al vele jaren 
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geworteld in die omgeving en daarna het pand pas in de verkoop doen. Hij verzoekt 
het college dan ook om het pand voorlopig uit de verkoop te halen totdat die 
zekerheid aan de corsoclub kan worden geboden.
De heer Van Weelden zegt van de wethouder te hebben begrepen dat de loods ons als 
gemeente jaarlijks € 10.000,= kost. Verkapte subsidie? Kan de corsoclub geen 
aanvraag indienen bij het dr. Van Londenfonds?
De heer Van het Hoofd geeft aan dat de stichting corsoclub er is voor de hele 
gemeente Neerijnen en dus geen plaatselijke club is uit Varik of Heesselt en als 
zodanig dus geen beroep kan doen op een bijdrage uit het Van Londenfonds. Hij 
betreurt het dat we in de gemeente Neerijnen geen geld meer over schijnen te hebben 
voor activiteiten die sociale binding van de burgers bevorderen. Dit vind hij zorgelijk.
De heer Van Weelden kan zich erin vinden als we de corsoclub Neerijnen omtoveren 
tot corsoclub Varik.
Mevrouw Van Kuilenburg verzoekt de wethouder om dat gesprek met de corsoclub 
eerst aan te gaan en samen met hen een geschikte oplossing te zoeken. Ook kan wat 
haar betreft nader onderzoek worden gedaan naar het in eigendom geven van het 
pand aan de corsoclub, wat daar de kosten van zijn en mogelijk ook meegenomen kan 
worden in die bespreking.
De heer Verseijl sluit zich aan bij de woorden van de heer Van Tellingen.
De heer Van Lith stelt te begrijpen uit de reacties dat iedereen hier aanwezig de 
corsoclub een warm hart toe draagt. Ook hij vind een verkoop begrijpelijk, maar de 
volgorde van het proces is verkeerd. Er dient eerst een gesprek gevoerd te worden 
met de gebruikers en het pand daarna in de verkoop doen.
Wethouder Kool geeft nog eens aan dat de corsoclub een zekerheid heeft voor 2014 
en dat de gegadigden die zich vooraf hadden gemeld er geen probleem mee hebben. 
Een garantie voor de toekomst kan hij niet geven. Ook ziet hij niet in waarom hij 
eerst een gesprek zou moeten aangaan met de corsoclub als van een daadwerkelijk 
(mogelijke) verkoop nog geen sprake is. Hij zegt nogmaals toe bij een mogelijke 
verkoop eerst de raad weer te zullen informeren en raadplegen.
Mevrouw Van Kuilenburg zegt dat het logisch is dat de loods door de corsoclub in 
2014 nog gebruikt kan worden. Voor 2015 geen garantie, maar weet dat de corsoclub 
vaak al in september weer start met de voorbereidingen voor het jaar daarop. Dus die 
zekerheid kan niet te lang uitblijven.
Wethouder Kool meld dat het college naar bevinding van zaken zal handelen. Heeft 
het financiele consequenties, dan komt hij daarmee bij de raad terug. Dus er is nu 
veel commotie die absoluut onnodig is.
De heer Van Tellingen geeft nog maar eens aan dat óók corsoclubs, net als 
gemeenten denken op de langere termijn. Varik is al vele jaren de locatie die tevens 
een ontmoetingsplek voor jongeren is geworden die meehelpen aan de corsowagen. 
Dat kun je dus ook niet heel makkelijk even verplaatsen. Darom raad hij aan om eerst 
een nieuwe locatie te zoeken voor de corsoclub en daarna pas het pand in de verkoop 
te doen.
De heer Van het Hoofd wil zekerheid voor de corsoclub. Hij heeft de wethouder 
horen zeggen dat er samen opgetrokken wordt, maar de ervaringen bij de corsoclub is 
een andere. Dus ga met die corsoclub in gesprek dat al 15 jaar bestaat en gebruik 
maakt van die loods en trek toekomstgericht samen met hen op.
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De heer Beukers is blij te vernemen dat het college met de corsoclub samen aan het 
zoeken is naar geschikte huisvesting.
De heer Stern vraagt of de raad geen uitspraak kan doen voor behoud van de 
corsoclub in de gemeentewerkplaats te Varik. Die uitspraak kan dan richtinggevend 
worden meegegeven aan het college.
Wethouder Kool weet niet helemaal zeker of de verkoop van het pand een 
bevoegdheid is van het college of van de raad, maar zal in ieder geval het besluit 
voorleggen aan de raad. Als de raad het college opdraagt om met een alternatief te 
komen dan zal het college daar in de nota gemeentelijke gebouwen nader op terug 
komen.
De heer Van Lith vindt 14 dagen tot aan de raad veel te kort door de bocht. Dan zijn 
alle financiele consequenties niet in beeld. De signalen die vanavond zijn afgegeven 
zijn duidelijk voor het college. Verkoop is mogelijk met medegebruik door de 
corsoclub, of als er een andere oplossing moet komen komt het colege eerst terug bij 
de raad.
De heer Beukers vraagt of er ook al alternatieven uit de corsoclub zelf gekomen zijn.
Wethouder Kool antwoord bevestigend, die zijn besproken met de secretaris.
De heer Van Tellingen meent dat een vereniging die al 15 jaar gebruik maakt van 
deze loods als gebruiker toch een soort van huurbescherming geniet. Ga dus met hen 
in een open gesprek als college en haal daarvoor op voorhand het pand nu uit de 
verkoop.
Mevrouw Van Kuilenburg en de heren VanWeelden, Verseijl en Beukers sluiten 
zich aan bij het betoog van de heer Van Lith. Niet over 14 dagen een verzoek in de 
raad neerleggen, eerst het gesprek aangaan en de financiele consequenties helder in 
beeld hebben. Daarna terug naar de raad voor een (mogelijk) besluit.
Wethouder Kool wil nu het ingeslagen traject van verkoop voortzetten. Als zich een 
koper aandient zal hij met een voorstel terug komen naar de raad inclusief daarbij de 
financiele consequenties met een oplossing voor de corsoclub.
De heer Van Tellingen vind dat niet verstandig en blijft van mening dat het pand 
eerst uit de verkoop gehaald moet worden om de gesprekken niet op voorhand te 
belasten.
De heer Beukers vind het een redelijk voorstel van de wethouder. Het bestuur van de 
corsoclub ook vragen om actief mee te denken naar een oplossing.
De heer Stern verlangd eerst zekerheid voor de corsoclub, eerst dan is verkoop pas 
mogelijk wat hem betreft.
De heer Van het Hoofd sluit zich aan bij de woorden van de heer Van Tellingen.

De voorzitter vat de discussie als volgt samen: de signalen vanuit deze  
raadadviescommissie zijn duidelijk dat de corsoclub een warm hart wordt  
toegedragen. Bij een mogelijke verkoop trachten het gebruik door de corsoclub veilig  
te stellen en indien dat absoluut niet mogelijk blijkt, samen met hen een  
toekomstgerichte oplossing te zoeken in de huisvesting. Als hieraan financiele  
consequenties kleven dan zullen die inzichtelijk worden gemaakt met een voorstel tot  
besluitvorming bij de raad.
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7. Stukkken ter bespreking

7.1 Wmo-klanttevredenheidsonderzoek 2012 (2014-02-16745)

Het klanttevredenheidsonderzoek 2012 is volop bediscussieerd in de 
raadadviescommissie, waarbij wethouder Krook heeft aangegeven dat het college 
alle aanbevelingen uit het onderzoek overneemt.

8. Stukken ter advisering

8.1 Voorstel tot vaststelling van de wijzigingen in de Verordeningen Wet Werk en 
Bijstand 2012 en intrekking van de Maatregelverordening IOAW en IOAZ 2012 
(2014-02-16485)

Raadsbesluit:
a) de Toeslagen- en verlagingenverordening Wwb 2013 vast te stellen;
b) de Maatregelverordening Wwb, IOAW en IOAZ 2013 vast te stellen en
c) de Maatregelverordening IOAW en IOAZ 2012 in te trekken.

Toezegging
De heer Van Lith vraagt naar artikel 3 onder b.
Toezegging wethouder   Krook  : hij zal dit door de organisatie schriftelijk laten 
toelichten.

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.

9. Rondvraag

Mevrouw Van Kuilenburg vraagt of de persoon die in de Gelderlander wordt 
genoemd dezelfde is als die van een paar jaar terug.
Wethouder Verwoert geeft aan dat dit inderdaad dezelfde persoon is die nu voor de 
rechter staat voor de frauduleuze handelingen.

De heer Beukers vraagt of de schoolkinderen niet meer gymlessen kunnen krijgen nu 
de gemeente beschikt over prachtige MFC's. 
Wethouder Verwoert antwoordt dat dit een verantwoordelijkheid is van de scholen 
zelf om dat in te roosteren. Hij tekent daarbij aan dat er bij de begrotingsbehandeling 
nogal is gekort op het schoolvervoer, waardoor 1x per week gymmen haalbaar is.
De heer Van het Hoofd vult aan dat de vervoerskosten in veel gevallen vaak hoger 
ligt dan om de accommodaties in stand te houden.

De heer Van Weelden vraagt de wethouder naar de stand van zaken met betrekking 
tot de 3 transities. Ligt de voorbereiding nog op schema?
Wethouder Krook kan hierop bevestigend antwoorden. In 2015 komt de Jeugdzorg 
over en daar wordt nu hard aan gewerkt. De planning is met u besproken en wordt 
nog steeds gevolgd.

De heer Van het Hoofd zegt een schrijven van het platform Grasvrije dijken voorbij 
te hebben zien komen?
Wethouder Verwoert geeft aan dat bestuurlijk wethouder Kool dit oppakt.

5



Raadadviescommissie Welzijn
De heer Van Tellingen komt terug op de ontvangen brief van de dierenambulance, 
waarin zij het college verzoekt om een gesprek. Hij begrijpt niet dat het college deze 
bereidheid niet heeft getoond en vraagt de wethouder dit gesprek alsnog met de 
dierenambulance aan te gaan.
Wethouder Kool zegt dat de gemeente contacten onderhoud met het dierenasiel en 
niet met de dierenambulance. Hij is bereid schriftelijk dit kenbaar te maken aan de 
dienrenambulance.
De heer Van Tellingen zegt dat dit niet het antwoordt is op zijn vraag: hij vraagt de 
wethouder of hij bereid is het gesprek met de dierenambulance aan te gaan.
Wethouder Kool geeft aan die bereidheid wel te hebben, maar dan dient u eerst van 
alle feiten en relevante informatie op de hoogte te zijn. Hij kan ze niets bieden, dus is 
een gesprek ook niet zo zinvol.
De heer Van Lith vult in dat het toch niet zo'n probleem hoeft te zijn voor de 
wethouder dat als om een gesprek wordt gevraagd, die met hen te voeren.
De heer Van Tellingen geeft aan het niet te begrijpen, dat aan zo'n simpel verzoek 
niet tegemoet wordt gekomen.
Wethouder Kool geeft aan eerst over alle relevante informatie en de feiten te willen 
beschikken, die vervolgens bij uw raad en commissie neer te leggen en daarna het 
gesprek met de dierenambulance te wilen aangaan als hij daartoe een opdracht krijgt.

10. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 21.30 uur.

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Welzijn
van 13 mei 2014

De raadsgriffier, De voorzitter,

K.G. Steenbergen C. Nijhoff
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